装载式护栏打桩机 公路护栏打桩机

产品名称	装载式护栏打桩机 公路护栏打桩机
公司名称	济宁鲁钻机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	山东省济宁市任城区金宇路6号海能智慧广场C 座24层2403(1)(注册地址)
联系电话	0537-2589768 17854312593

产品详情

恒旺厂家直销装载式护栏打桩机 公路护栏打桩机 波形护栏打桩机价格优惠

产品信息Product information

装载式护栏打桩机介绍:

采用莱工或者山宇装载机,

型号有20型和30型、自动挡和手动挡可选择,柴油机是云内490发动机,37千瓦50马力,

可打桩,拔桩,钻孔,也可配带空压机一体机,也可左边打右边钻孔,

种类多多,欲了解更多,可以电话联系或者加微信,发工作视频和操作流程。

此款护栏打桩机卖点:

稳定性好,速度快。不做护栏工程了,装上铲斗还可以当做装载机铲车使用,一机两用。

Load type barrier pile driver is introduced: Using work or mountain yu loader, Models have 20 and 30, automatic and manual choice, diesel engine is 490 engine inside the cloud, 37 kw 50 HP, Can pile, pile drawing, drilling, and can also be equipped with air compressor machine can also be left on the right side of the borehole, Kinds of, for more, can call me or add WeChat, send working video and operation process. This barrier pile driver selling point: Good stability and fast speed. Don't do fence engineering, mount bucket also can be used as a loader forklift, one machine.

产品参数Product parameters

型号model	HZH-360C
发动机功率Engine power	37kw
外型尺寸 (长×宽×高) Installation dimensions (length x	2350mm × 2200mm × 3600mm
width x height)	
	2400kg
液压锤质量Hydraulic hammer quality	180kg
液压系统压力The hydraulic system pressure	16Mpa
液压系统流量The hydraulic system flow	30-55ml/r
冲击压力Shock pressure	10-13Mpa
冲击频率The impact frequency	5.8-13Hz
液压锤工作高度Hydraulic hammer work height	700-2700mm

优势advantage:

- 1、打桩效率更快,更高,节省了施工时间,降低了人工成本。
- 2、打桩机摒弃了以往的传统结构,采用框架结构,使用国标钢材,打桩机的底盘更结实稳固,更能抵抗施工时的震动。
- 3、自行设计制造的加大散热器,大大提高了整体液压系统的散热能力。
- 4、独特的专利技术,使得在工地上的转场运输非常方便,比同类设备至少要缩短2-3小时。
- 5、自行研发打拔钻一体的专利技术,降低了购买成本,提高了施工效率,有效的解决了打桩时需要拔桩的难题。
- 6、可以装配双缸的柴油机,马力更大,运转更稳定,省去了找水,装水,放水的苦恼。
- 7、桩机出厂全部装配有脚刹及手刹,刹车方便有效,更加适合山区的施工,提高了山区施工的安全性及效率。
- 1, the efficiency of pile driving faster, higher, save the construction time, reduce the labor costs.2, pile driver abandoned the previous traditional structure, adopt the frame structure, use gb steel, pile drivers more solid solid chassis, in construction of more resistant to vibration.3, design and manufacture of radiator, greatly improving the whole hydraulic system cooling capacity.4, the unique patented technology, made at the site of ferry transportation is very convenient and shorter than the same kind equipment for at least 2 to 3 hours.5, to develop a drill of patent technology, reduce the purchase cost and improve the construction efficiency, effectively solves the problem of the need when driving piles.6, can assemble two-cylinder diesel engine, greater horsepower, more stable operation, saves water, water woes. All seven, pile machine factory equipped with foot and hand brake, the brake is convenient and effective, more suitable for the construction of the mountain, to improve the security and efficiency of mountainous region construction.

联系方式:

联系人: 张双

手机: 15615570324

电话:0537-2605553

传真:0537-2583028